
Årsrapport	  2017	  –	  Styret	  for	  Miljø	  og	  Utvikling	  

Det	  er	  avholdt	  9	  møter	  og	  behandlet	  109	  saker	  

Arbeiderpartiets	  representanter:	  

Kurt	  Methi	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Leder	  

Anne	  Mette	  Bæivi	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Nestleder	  

Heidi	  Mauno	  Sletten	  

Andreas	  Gamst	  

Kirstin	  Berg	  	  	  	  

Karl	  Tore	  Andersen	  

Wendy	  L.	  Hansen	  

Stig	  Ole	  Pedersen	  

For	  oversikt	  over	  vararepresentanter	  vises	  til	  Hammerfest	  kommunes	  
hjemmeside.	  

Styret	  for	  Miljø	  og	  Utvikling	  har	  avholdt	  3	  styremøter	  ute	  i	  distriktene:	  

! 11.05.17	  -‐	  Akkarfjord	  samfunnshus	  	  
! 26.09.17	  -‐	  Daltun	  skole,	  Hønseby	  
! 24.10.17,	  Grendehuset,	  Forsøl	  

	  	  
	  Viktige	  saker:	  

o Prosessplan	  for	  bolig	  politisk	  handlingsplan	  
o Virksomhetsplan	  -‐	  vei	  
o Sluttbehandling	  av	  detaljregulering	  for	  Gang-‐	  og	  sykkelveg	  til	  Forsøl	  
o Sluttbehandling	  av	  detaljregulering	  for	  motorsportsanlegg	  ved	  

Årresjåvannet	  
o Reguleringsplan	  for	  Forsøl	  østre	  til	  sluttbehandling	  
o Sluttbehandling	  av	  områderegulering	  med	  KU	  for	  Strømsnes	  og	  

Akkarfjord	  
o Forslag	  til	  planprogram	  for	  rullering	  av	  kommunens	  arealplan	  2017-‐

2027	  



o Prosjekt	  -‐	  interkommunalt	  brann-‐	  og	  redningsvesen	  
o Nye	  retningslinjer	  for	  tilskudd	  til	  bygging	  
o Festeavtaler	  næringstomter	  i	  Hammerfest	  kommune	  
o Områdeutvikling	  i	  Leirvika	  
o Planprogram	  for	  rullering	  av	  kommunens	  arealdel	  til	  fastsetting	  
o Rv	  94	  -‐	  parsell	  9	  til	  sluttbehandling	  
o Ren	  Havn	  -‐	  prosjektet	  -‐	  videre	  framdrift,	  organisering	  og	  økonomi	  

	  

o Årsrapporter	  /	  kvartalsrapporter	  
o Budsjett	  	  
o Økonomiplan	  
o Diverse	  presentasjoner	  /	  høringsuttalelser	  
o Oppfølging	  av	  verbale	  vedtak	  	  

	  

	  
Godt	  oppmøte	  og	  gruppa	  har	  fungert	  bra	  med	  gode	  innspill	  og	  deltakelse	  i	  
debatter	  i	  møtene	  og	  på	  gruppemøtene.	  
Det	  forhånds	  innmeldes	  muntlige	  spørsmål	  til	  utvalgsleder	  og	  rådmann	  i	  tråd	  
med	  tidligere	  praksis.	  I	  tillegg	  er	  det	  innført	  saksordførere	  for	  de	  forskjellige	  
sakene	  som	  medfører	  gode	  debatter.	  
	  
	  
	  

Viser	  forøvrig	  til	  Hammerfest	  kommunes	  hjemmeside	  hvor	  alle	  innkallinger,	  
saksliste	  og	  protokoller	  er	  tilgjengelig.	  	  
	  
	  

Kurt	  Methi	  
MU	  leder	  

	  

	  

	  

	  	  	  


